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As he is driving home from a minister's conference, Baptist minister Don Piper collides
with a semi-truck that crosses into his lane. He is pronounced dead at the scene. For
the next 90 minutes, Piper experiences heaven where he is greeted by those who had
influenced him spiritually. He hears beautiful music and feels true peace. Back on
earth, a passing minister who had also been at the conference is led to pray for Don
even though he knows the man is dead. Piper miraculously comes back to life and the
bliss of heaven is replaced by a long and painful recovery. For years Piper kept his
heavenly experience to himself. Finally, however, friends and family convinced him to
share his remarkable story.

作者介绍: 

唐．派普（Don Piper）

牧師、演說家及暢銷書作家。自1984年任職牧師以來，他曾擔任教會多項職責和事工
，也曾於CBC與CBN電視新聞台任職，目前則為德州第一浸信會一萬名會友的牧師，同
時身兼專欄作家。他與妻子依娃育有三名子女，目前定居於美國德州。
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賽思．墨菲（Cecil Murphey)

一位成功的傳記作家，曾經為富蘭克林．葛理翰（Franklin
Graham)、杜魯特?凱瑟（Truett Cathey)、Ｂ．Ｊ．湯瑪斯（B. J.
Thomas)、迪諾．卡薩納卡斯（Dino Karsanakas)和本．卡森博士（Dr. Ben
Carson)等傑出人物合寫傳記。目前定居於美國喬治亞州。
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标签

死亡

评论

Don
Piper经历由死到生和难以想象的治疗过程，他所承受的痛苦，对上帝的信仰很触动人
心。那些轻易言死的人实在太不珍惜生命的可贵，人虽然总是会为各种挫折苦恼，但总
要不时提醒自己，相比这些忧虑，人的存在本身就是多么不易，能健康地活着已是最大
的黑天鹅了。
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书评

I have never wondered where people will go after they die. And I sincerely hope their
soul will rest in peace if it ever exists. People might reborn after their death. The
thought of reincarnation simply makes me shiver. Death is always a scary thing to
mos...  
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以前听说一个救护车因为拒绝免费送伤者，让其借钱而耽误了救治，最终致人死亡事件
，不免让人唏嘘，希望只是个别现象（http://news.sohu.com/20070129/n247902036.s
html，仔细一看事故发生地居然就是我们镇……）。
下面我摘录一些本书中关于医护人员如何帮助病人的感人细节。我...  
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